

6D4N | CHINA YUNNAN JIAOZI SNOW MOUNTAIN

KUNMING | DONGCHUAN | TANGDIAN

No Shopping Stop & No Optional

6天4晚 | 中国云南 轿子雪山

昆明 | 东川红土地 | 倘甸

无购物站 & 无自费

HIGHLIGHTS 特色行程

打卡圣地 POPULAR PHOTO SPOTS



- Fenglong Bay Scenic Area
- 凤龙湾小镇 (含小火车+游船)
- Dongchuan Red Land
- 东川红土地自然风景区

- Jiuxiang Scenic Region
- 九乡风景区
- Sunac Snow World (Inc Snow Park Admission Ticket)
- 融创雪世界 (含滑雪+戏雪票)



LOVELY
VACATION



第一天 吉隆坡国际机场 → 昆明

M
O
B

机场集合办理登记手续，前往昆明。入住酒店休息



第二天 昆明 → 东川 → 倘甸



(B) (L) (D)

凤龙湾小镇 (含小火车+游船)

以生态、童话、艺术为主题，依托3000多亩凤龙湾水域和贵昆准轨、叙昆米轨、三桥同心等资源，建成8公里火车游线、16公里水路游线，串联起怪屋村、城堡酒店等30余个子项目，打造出如梦似幻的生态“童话世界”

东川红土地自然风景区

这里被誉为“上帝的调色板”，云南东川高温多雨条件下发育的红壤富含铁、铝，有机质少，酸性强，粘土厚。

- 落霞沟,
- 大平地,
- 大丫口（远观老龙树）
- 锦绣园
- 乐谱凹
- 锅底塘

第三天 倘甸 → 石林



(B) (L) (D)

轿子雪山风景区 (含环保车+往返索道)

被誉为“天然氧吧，绿色明珠”，拥有难得一见的南国冰雪及气势雄伟，规模宏大的瀑（冰）布群落。冬春之际，可欣赏千姿百态，晶莹剔透的冰瀑冰挂，感受银装素裹的冰雪世界

水果园采摘当季水果

水果采摘：1-3月草莓；4月樱桃或桑葚；5-7月蓝莓，8-10月李子和火龙谷；11-12月无花果和西番莲。**以上花期及水果采摘季节会因当年天气状况有所调整。

第四天 士林 → 昆明



(L) (D)

九乡风景区 (含索道+游船)

有十大景城：峡谷旅游观光电梯、峡谷旅游观光电梯、荫翠峡、惊魂峡、古河穿洞、雄狮厅、仙人洞、雌雄双瀑、林荫寨、蝙蝠洞和旅游索道。难怪许多游客感慨地说：不游九乡，枉来云南

瀑布公园

面平静如镜，蓝天白云倒映在水面上。湖的尽头水流奔腾，水拍石岸激起层层浪花。

金殿

又名“铜瓦寺”，是昆明鸣凤山太和宫中供奉真武大帝的铜殿，因“纯以铜质为之”，在阳光照耀下熠熠生辉、耀眼夺目而得名。

第五天 昆明 → 吉隆坡



(L) (D)

西山风景区 (含景区环保车+索道)

坐落在滇池的西岸，又称碧鸡山，元代为“滇南八景”之首。明代居“云南四大名山”之冠。

融创雪世界 (含滑雪+戏雪票)

昆明融创雪世界，是集冰雪文化展示、冰上娱乐活动、滑雪运动及趣味冰雪娱乐体验为一体的全室内、全季经营冰雪主题乐园。

南屏步行街

城市便捷昆明南屏步行街王府井店位于五华区，靠近包括圆通寺、南屏商业街和金马碧鸡历史街区在内的著名景点

金马碧鸡坊

圆通寺

送往机场，结束美好的旅程

第六天 吉隆坡



结束美好的旅程

DAY 1

KUALA LUMPUR → KUNMING

M
O
B

Depart from Kuala Lumpur International Airport to Kunming. Check in hotel

DAY 2

KUNMING → DONGCHUAN→TANGDIAN



- Fenglong Bay Scenic Area (Train Included + cruise ship)**

The town owns multi-ethnic cultures such as Han, Hui, Yi and Miao. Relying on rich natural resources and national cultural resources, Fenglong Bay created a romantic fairy tale world based on four main lines: 22km romantic sightseeing train line, 16km lake viewing line, 12km waterfront forest plank road, 18km horse road and bicycle lane.

- Dongchuan Red Land**

The red soil developed under the high temperature and rainy conditions in Dongchuan, Yunnan, is rich in iron and aluminum, with little organic matter, strong acidity and heavy clay.

- Luoxiagou**
- Grand Field**
- Dayakou: Sight seeing Laolongshu**
- Jinxiyuan**
- Yuepu'ao + Guoditang**



DAY 3

TANGDIAN → SHILIN



- Jiaozi Snow Mountain Scenic Area (Includes Electrical car + Round trip ropeway)**

Is known as the "natural oxygen bar, a pearl of greenness", a grand display of rare southern snow and ice. In winter and spring, you can enjoy a myriad of crystal clear ice waterfalls, ice cliffs and frozen shapes. Experience a silvery world of ice and snow.

- Fruit Farm for Seasonal Fruits picking**

Jan – Mar strawberry , April cherry and mulberry; May – July Blue berry; Aug – Oct Plum and Dragon fruit; Nov – Dec Fig and Passion fruit



DAY 4

SHILIN → KUNMING



- Jiuxiang Scenic Region (Includes Cable Car + Boat Ride)**

It is one of the most beautiful scenic spots near Kunming and is home to striking natural landscapes, magnificent underground scenery, and enchanting ethnic folk customs.

- Kunming Waterfall Park**

It is a great place to escape the hustle and bustle of the city, a cozy spot for everyone to relax, do sports activities and spend time

- Golden Palace**

Also known as the "Tongwa Temple", it is the bronze temple dedicated to Emperor Zhenwu in the Taihe Palace in Mingfeng Mountain, Kunming. It is named because it is "purely made of copper" and shines brightly and dazzlingly in the sunlight.

DAY 5 KUNMING → KUALA LUMPUR



- Xishan Scenic Area (incl scenic environmentally friendly vehicle + ropeway)**

Located on the west bank of Dianchi Lake, it is also called Biji Mountain. It was ranked first among the "Eight Scenic Spots in Southern Yunnan" in the Yuan Dynasty. In the Ming Dynasty, it ranked first among the "Four Famous Mountains in Yunnan".

- Snow World (incl skiing)**

Kunming Sunac Snow World is an all-indoor, all-season ice and snow theme park that integrates ice and snow cultural exhibitions, ice entertainment activities, ski sports and fun ice and snow entertainment experiences.

- Nanping Pedestrian Street**

City Comfort Inn Kunming Nanping Pedestrian Street Wangfujing Store is located in Wuhua District, close to famous attractions including Yuantong Temple, Nanping Commercial Street and Golden Horse and Jade Rooster Historic District.

- Golden Horse and Jade Rooster**

- Yuantong Temple**

Transfer to airport

DAY 6

KUALA LUMPUR

M
O
B

Arrival home sweet home and end the tour.



航班详情 FLIGHT INFO

| | | | | |
|--------|-----|-----|------|--------|
| AK 103 | KUL | KMG | 2135 | 0125+1 |
| AK 104 | KMG | KUL | 0230 | 0630 |

酒店详情 HOTEL INFO

当地4-5星住宿星级 (最后确认于同级酒店为准)

Hotel based on local 4-5 star or similar Class (Final confirmation on similar standard)

KUNMING

海航飞行酒店或同级

HNA Flight Hotel or similar

TANGDIAN

旺统国际花园酒店或同级

Wangtong International Garden Hotel or similar class

SHILIN

石林同策大酒店或同级

Shilin Tongce Hotel or similar class

KUNMING

昆明朗威酒店或同级

Kunming Longway Hotel or similar

餐食 MEALS INFO

| 天数 DAY | 早餐 BREAKFAST | 午餐 LUNCH | 晚餐 DINNER |
|-----------|-----------------------|----------------------------|-----------------------------|
| 1 | x | x | 机上用餐 Meal on Board |
| 2 | 酒店 Hotel | 精品合菜 Chinese Cuisine | 农家风味 Farmer's Cuisine |
| 3 | 酒店 Hotel | 农家风味 Farmer's Cuisine | 精品合菜 Chinese Cuisine |
| 4 | 酒店 Hotel | 宜良烤鸭 Roast Duck Cuisine | 中式合菜 Chinese Cuisine |
| 5 | 酒店 Hotel | 粤式风味 Cantonese Cuisine | 野生菌火锅 Mushroom Steamboat |
| 6 | 机上用餐 Meal on Board | x | x |

TERMS & CONDITIONS

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator due to weather situation.
3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Purchase of travel insurance is highly advisable.
6. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
7. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
8. The english version of itinerary shall prevail.

条款与条件

1. 行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排，将可能 因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程有所变动，本社将另行个别通知。
2. 行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
6. 行程表附上的照片仅供参考。
7. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。
8. 行程最终将以英文版本为准。